

17 August/août 2022



Kiwanis®

THE KIWANIS FOUNDATION OF CANADA
LA FONDATION CANADIENNE DU KIWANIS

Citizen of the Year – Western Canada Citoyen de l'année – District Western Canada



On August 13, 2022, at the Western Canada District

convention in Swift Current, Saskatchewan, Shaun Hanna was presented with the Citizen of the Year award. This award is presented to a non-Kiwanian, who has made a significant impact on their community. The Citizen of the Year is selected by the Convention host Club.

A native of Swift Current, he graduated from the University of Calgary, with both a Bachelor of Arts and a Master of Arts. He worked at Boston Pizza, eventually in management positions while attending high school and university. Returning to Swift Current, he used his restaurant experience to start a restaurant.

While working at Boston Pizza, he became aware to the importance of providing shelter for youth struggling within the community. He was influenced by his father, who has been a

Le 13 août 2022, pendant le congrès du district Western



Canada qui s'est tenu à Swift Current, Saskatchewan, Shaun Hanna a reçu la reconnaissance de Citoyen de l'Année. Cet hommage est présenté à une personne qui n'est pas membre du Kiwanis et qui a un impact important dans leur communauté. Le Citoyen de l'Année est choisi par les membres du club-hôte du congrès.

Natif de Swift Current, il a terminé des études à l'Université de Calgary avec un Baccalauréat et une Maîtrise ès Arts. Pendant ses études secondaires et universitaires, il a travaillé chez Boston Pizza, et finalement dans des positions administratives. De retour chez lui à Swift Current, il s'est servi de l'expérience acquise pour ouvrir son propre restaurant.

Pendant qu'il travaillait chez Boston Pizza, il a réalisé l'importance de fournir un abri

staff member of Social Services Saskatchewan.

In 2016, he joined the board of the Southwest Emergency Services (YES), who were developing Dorie's House. Shaun became board chair in 2018, taking the lead in providing operating funds for Dorie's House. By 2021, his leadership had secured funding through the Saskatchewan Health Authority for three years, to provide six addiction treatment beds for 12 – 18 year-olds, and a least two beds for homeless teens.

In addition to operating a successful restaurant, and chairing YES, he is the past Chair of the Swift Current Chamber of Commerce and Chair of the Pride Swift Current.

pour les jeunes en difficulté au sein de la communauté. Il a subi l'influence de son père qui avait été membre du personnel des Services sociaux de la Saskatchewan.

En 2016, il s'est joint au Conseil de la Southwest Emergency Services (YES) qui voyaient au développement de Dorie's House. Shaun en est devenu Président du Conseil en 2018, prenant les moyens nécessaires pour fournir des fonds d'opération pour Dorie's House. Vers 2021, son leadership a permis d'obtenir du financement de la Saskatchewan Health Authority, pour trois ans, afin de fournir six lits pour le traitement de dépendances pour les jeunes âgés de 12 à 18 ans et au moins deux lits pour des ados errants.

En plus d'administrer d'un restaurant à succès et de présider YES, il est un ancien président de la Swift Current Chamber of Commerce et Préside le Conseil de Pride Swift Current.

Kids Need Kiwanis Les Enfants ont Besoin de Kiwanis

[\[519-304-3638\]](tel:519-304-3638) [\[office@kfcdn.org\]](mailto:office@kfcdn.org) [\[www.kfcdn.org\]](http://www.kfcdn.org)

Kiwanis Foundation of Canada | PO Box 5034, Brantford, N3T 6J7 Canada

[Unsubscribe newsletter@kfcdn.org](mailto:Unsubscribe%20newsletter@kfcdn.org)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by newsletter@kfcdn.org powered by



Try email marketing for free today!